
KLAIPĖDOS REGIONO PLĖTROS TARYBOS KOLEGIJOS SPRENDIMŲ PRIĖMIMO, 

TAIKANT ŽODINĘ PROCEDŪRĄ PER TEAMS PROGRAMĄ, PROTOKOLAS. 

 

2022 m. kovo 10 d. Nr. K/P-3 

Klaipėda 

 

 

Klaipėdos regiono plėtros tarybos kolegijos posėdis (toliau – posėdis) žodinės procedūros 

tvarka įvyko 2022 m. vasario 28 d. 13:00 val. nuotoliniu būdu MS Teams video konferencijų 

platformoje.  

 

Posėdžio pirmininkas: Klaipėdos miesto savivaldybės meras, Klaipėdos regiono plėtros tarybos 

kolegijos (toliau  –  Tarybos kolegija) pirmininkas Vytautas Grubliauskas.   

Sekretorė: Klaipėdos regiono plėtros tarybos administracijos (toliau – administracija) vyresnioji 

specialistė Eleonora Rimdeikaitė. 

 

Dalyvavo 11 iš 17 Tarybos kolegijos narių. Dalyvavo Tarybos kolegijos nariai: 

1. Vytautas Grubliauskas, Klaipėdos miesto savivaldybės meras; 

2. Arūnas Barbšys, Klaipėdos miesto savivaldybės tarybos narys; 

3. Bronius Markauskas, Klaipėdos rajono savivaldybės meras; 

4. Darius Jasaitis, Neringos savivaldybės meras; 

5. Dangiras Samalius, Kretingos rajono savivaldybės tarybos narys; 

6. Rimantas Antanas Mikalkėnas, Palangos miesto savivaldybės tarybos narys; 

7. Petras Pušinskas, Skuodo rajono savivaldybės meras; 

8. Audronė Balnionienė, Klaipėdos rajono savivaldybės tarybos narė; 

9. Vigantas Giedraitis, Neringos savivaldybės tarybos narys; 

10. Alina Velykienė, Klaipėdos miesto savivaldybės tarybos narė; 

11. Arvydas Vaitkus, Klaipėdos miesto savivaldybės tarybos narys; 

 

Vadovaujantis Klaipėdos regiono plėtros tarybos nuostatų 27 punktu posėdis laikomas teisėtu, 

kvorumas yra. 

 

Kiti dalyviai: 

Rasa Tamulevičiūtė, LR vidaus reikalų ministerijos regioninės politikos grupės vadovė 

(Pranešėja); 

Valdas Pučkorius, Administracijos direktorius (Pranešėjas); 

Dalia Makuškienė, Administracijos ekspertė (Pranešėja); 

Audronė Aužbikavičiūtė, Administracijos vyriausioji specialistė (Pranešėja); 

Eleonora Rimdeikaitė, Administracijos vyresnioji specialistė; 

Ramunė Urbonienė, Palangos miesto savivaldybės administracijos Ekoniminės plėtros skyriaus 

vedėja; 

Eglė Stonkė, Asociacijos „Klaipėdos regionas“ vykdančioji direktorė  (Pranešėja); 
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Ramunė Urbonienė, Palangos miesto savivaldybės administracijos Ekonominės plėtros 

skyriaus vedėja; 

Snieguolė Benikienė, Nevyriausybinių organizacijų tarybos atstovė; 

Inga Aksamitauskaitė, Nevyriausybinių organizacijų tarybos atstovė; 

Jolanta Girdvainė, Lietuvos pramonininkų konfederacijos atstovė; 

Renaldas Kulikauskas, Nacionalinės bendruomeninių organizacijų tarybos atstovas; 

Dainius Burdulis, Lietuvos profesinių sąjungų konfederacijos atstovas. 

 

 

DARBOTVARKĖ: 

 

1. Įžanginis žodis; 

2. Kolegijos posėdžio darbotvarkės tvirtinimas; 

3. Regionų plėtros programos projekto pristatymas; 

4. Dėl Klaipėdos regiono plėtros tarybos 2021-ųjų metų veiklos plano ataskaitos patvirtinimo; 

5. Dėl priemonės 04.5.1-TID-R-514 „Darnaus judumo priemonių diegimas“ lėšų planavimo; 

6. Informacija apie Klaipėdos regiono 2021-2030 metų plėtros plano rengimo eigą. 

7. Dėl atstovo į Klaipėdos paslaugų ir verslo mokyklos tarybą. 

 

 

1. SVARSTYTA. Įžanginis žodis. 

Tarybos kolegijos narius pasveikino Klaipėdos miesto savivaldybės meras, tarybos kolegijos 

pirmininkas Vytautas Grubliauskas.  

 

2. SVARSTYTA. Kolegijos posėdžio darbotvarkės tvirtinimas. 

Pirmininkas  Vytautas Grubliauskas paprašė Tarybos narių teikti siūlymus posėdžio darbotvarkės 

papildymui. Kadangi pasiūlymų negauta, paprašė pritarti siūlomai darbotvarkei. Darbotvarkei buvo 

pritarta.  

 

3. SVARSTYTA. Regionų plėtros programos projekto pristatymas. 

Rasa Tamulevičiūtė pristatė naują regionų plėtros programos projektą. Pranešimo medžiaga 

pridedama. 

Klaipėdos rajono savivaldybės meras B. Markauskas padėkojo už pristatymą bei pasiteiravo dėl 

kokios priežasties kai kurie regionai yra vaizduojami su teisingos pertvarkos fondo lėšomis (toliau –  

TPF), o kiti be? Kas tai nulemia? R. Tamulevičiūtė atsake, kad tai buvo padaryta tam, kad parodyti 

tam tikriems regionams, jog jiems skiriamos ne tik Europos Sąjungos investicinės lėšos, tačiau jie dar 

gauna ir TPF lėšas. Todėl bendrai susidaro didelė suma. Taip pat ji pridūrė, kad Klaipėdos regionas 

nepakliūna į TPF lėšų gavėjų sąrašą.  

P. Pušinskas paprašė paaiškinti kokia suma lieka iš Klaipėdos regionui skirtų 191 mln. Eurų 

atėmus Klaipėdos miestui ir Klaipėdos rajonui skirtus pinigus?  R. Tamulevičiūtė paaiškino, kad tai 

būtų skaičius kuris liktų iš 191 mln. atėmus 36 mln. Tai yra apie 155 mln. Eurų.  
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4. SVARSTYTA. Dėl Klaipėdos regiono plėtros tarybos 2021-ųjų metų veiklos plano ataskaitos 

patvirtinimo. 

Pranešėjas Valdas Pučkorius, Administracijos direktorius, pristatė veiklos plano ataskaitą. 

Kolegijos narė A.Velykienė pasiteiravo koks yra Administracijos veiklos tikslingumas? Ir ar jos 

veikla nesidubliuoja su Asociacijos Klaipėdos regionas veikla? Taip pat A. Velykienė pareiškė savo 

nuomonę, jog šiai dienai Klaipėdos regionas atsilieka su veiklos plano rengimu.  

Atsakydamas į A. Velykienės klausimą, V. Pučkorius paminėjo jog, kalbantis su kitais regionais, 

jiems kyla poreikis steigti naują įstaigą funkcinių zonų koordinavimui. Tuo tarpu pas mus jau yra visų 

septynių savivaldybių įsteigta Asociacija ir tai sąlygoja paprastesnį susitarimą dėl funkcinių zonų 

koordinavimo. V. Grubliauskas atkreipė dėmesį, kad kalbant apie regiono tarybą bei tarybos kolegiją 

tai yra nacionalinio pobūdžio dariniai, kurie sudaromi nacionaliniame kontekste, o kalbant apie 

Asociaciją, tai buvo kitas kūrimo tikslas.  

B. Markauskas pasiūlė jog būtų galima atskirą susitikimą pasidaryti su Administracija ir 

Asociacija „Klaipėdos regionas“, kurios metu išsiaiškinti kas už ką atsakingas ir atsakyti į visus 

klausimus. A. Balnionienė, patikino, jog A. Velykienės klausimas yra geras, tačiau šiame etape  – 

kiek per ankstyvas. Jos manymu, pirmiausiai reikia susidėlioti mūsų planus, visus finansus, 

pasiskirstyti atsakomybes ir tada priiminėti sprendimus.  

NUTARTA. Priimti sprendimą „Dėl Klaipėdos regiono plėtros tarybos 2021-ųjų metų veiklos 

plano ataskaitos patvirtinimo“. 

 Balsavimo rezultatai: pritarė – 11 kolegijos narių, nepritarė – 0, nusišalino – 0.  

 

 

5. SVARSTYTA. Dėl priemonės 04.5.1-TID-R-514 „Darnaus judumo priemonių diegimas“ lėšų 

planavimo. 

Pranešėja Dalia Makuškienė, Tarybos administracijos ekspertė, pristatė sprendimo projekto 

aiškinamajame rašte pateiktą informaciją.  

Neringos savivaldybės meras D. Jasaitis paaiškino, kad prašymas panaudoti nesuplanuotas ES 

paramos lėšas atsirado tik dėl to, kad Palangos savivaldybė paminėjo, kad nepanaudos likusių pinigų. 

Atsižvelgiant į tai, kad Palangos savivaldybė persigalvojo ir nori panaudoti visą suplanuotą sumą, 

Neringos savivaldybė nebepretenduoja į šias lėšas. R. A. Mikalkėnas patikino, jog Palangos 

savivaldybė sunaudos šias nesuplanuotas lėšas.  

NUTARTA. Priimti sprendimą „Dėl priemonės 04.5.1-TID-R-514 „Darnaus judumo priemonių 

diegimas“ lėšų planavimo.“. 

 Balsavimo rezultatai: pritarė – 11 kolegijos narių, nepritarė – 0, nusišalino – 0.  

 

 

6. SVARSTYTA. Informacija apie Klaipėdos regiono 2021-2030 metų plėtros plano rengimo eigą. 

Pranešėjas Valdas Pučkorius, Administracijos direktorius, pristatė 2021-2030 veiklos plano 

rengimo ataskaitą. 

Klaipėdos rajono savivaldybės meras B. Markauskas pasiteiravo ar jau yra žinoma kokiu pagrindu 

vyks lėšų dalybos tarp regionu? Į tai V. Pučinskas atsakė, kad nebus nustatyta dalinimosi principo, 

mes patys turėsime nusistatyti tam tikrus kriterijus. B. Markauskas pasiūlė apgalvoti ir ateičiai 

nusimatyti kažkokius atrankos kriterijus. Tam pritarė ir V. Grubliauskas. A. Balnionienė atkreipė 

dėmesį, jog lėšų poreikio nustatymui gali pagelbėti ir regionų savivaldybių strateginių planų 

išanalizavimas. V. Pučkorius patikino, kad per ateinančias savaites, regiono savivaldybės pateiks 
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administracijai savo poreikį remiantis ministerijų planuojamomis priemonėmis. Tai turėdami, mes 

matysime į kurių ministerijų priemones mes galėsime teikti daugiau projektų ir į kurias mažiau 

projektų. 

A.Velykienė pasiūlė atsižvelgti į tokius kriterijus kaip gyventojų skaičius, kelių ilgis ar socialinių 

paslaugų infrastruktūra, kurie turėtų būti įtraukti į lėšų pasidalijimą. Ji taip pat paprašė administracijos 

paruošti tam tikrus rodiklius, tam, kad Klaipėdos regiono gyventojai gautų geresnes paslaugas. 

   

7. SVARSTYTA. Dėl atstovo į Klaipėdos paslaugų ir verslo mokyklos tarybą; 

Pranešėja A. Aužbikavičiūtė, Administracijos vyriausioji specialistė, pristatė sprendimo projekto 

aiškinamajame rašte pateiktą informaciją. 

NUTARTA. Priimti sprendimą „Dėl atstovo į Klaipėdos paslaugų ir verslo mokyklos tarybą“. 

Balsavimo rezultatai: pritarė – 11 kolegijos narių, nepritarė – 0, nusišalino – 0.  

 

 

E. Stonkė papildomai pristatė klausimą „Dėl Euroregiono „Baltija“ atsižvelgiant į dabartinę 

situaciją Ukrainoje“. Pranešėja  atkreipė dėmesį, kad Euroregioną „Baltija“ sudaro 8 regionai, iš kurių 

vienas yra Kaliningradas priklausantis Rusijos Federacijai. Dėl šiuo metu esamos situacijos tarp 

Ukrainos ir Rusijos, kitą antradienį vyks valdybos posėdis ir bus keliamas klausimas dėl Kaliningrado 

šalinimo iš Euroregiono „Baltija“.  E. Stonkė paprašė kolegijos narių pateikti savo nuomonę šiuo 

klausimu. 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Klaipėdos regiono plėtros tarybos                                                    Vytautas Grubliauskas 

kolegijos pirmininkas 

 

 

 

 

Posėdžio sekretorė                                                                              Eleonora Rimdeikaitė 

 


